
Kære alle medlemmer

Loppemarkedet 

 
En glædelig meddelelse: Endelig

for at afholde et arrangement. D

juli fra kl. 11.00 – 15.00. Det vil inden længe blive slået op

borde, samt hvordan det praktisk skal foregå

Loppemarkedet vil selvfølgelig kun blive afholdt, hvis myndighedernes retningslinjer for Corona, 

IKKE bliver væsentligt ændret. Men vi håber selvfølgelig at det lykkes os at afholde 

loppemarkedet. 

 

Banko  
Jamen er det ikke helt fantastisk at der er endnu et arrangement på vej

Klubben har planlagt at afholde årets første banko

mulighed for at vinde flotte præmier

første spil starter kl. 19.00 og der vil være 10 spil denne aften. Husk det er altid godt at komm

god tid, og at der kan være mulighed for

være i huset på samme tid, grundet Corona.

Banko vil selvfølgelig kun blive afholdt, hvis myndighedernes retningslinjer for Corona, IKKE 

bliver væsentligt ændret. 

 

Vinsmagning 
Jamen nu det jo tre arrangementer 

Der er vinsmagning fredag den 7. august kl. 18.30

Se mere information på Søndervangs hjemmeside under

håber der kommer mange og støtter op om 

Vinsmagningen vil selvfølgelig kun blive afholdt, hvis myndighedernes retningslinjer for Corona, 

IKKE bliver væsentligt ændret. 

 

Kolonihaveforbundet 
Kolonihaveforbundet skal til at i gang med at lave en 

opfordre jer alle til at støtte op om dette

Søndervangs hjemmeside under

Kære alle medlemmer 

En glædelig meddelelse: Endelig ser det ud til at der for første gang i denne sæson, er mulighe

Det er planen der vil blive afholdt loppemarked

vil inden længe blive slået op, hvornår der kan bestilles pladser

praktisk skal foregå. 

Loppemarkedet vil selvfølgelig kun blive afholdt, hvis myndighedernes retningslinjer for Corona, 

dret. Men vi håber selvfølgelig at det lykkes os at afholde 

helt fantastisk at der er endnu et arrangement på vej� 

Klubben har planlagt at afholde årets første bankoaften. Så onsdag den 15. juli

for at vinde flotte præmier i fælleshuset. Dørene åbnes kl. 18.00 og det 

og der vil være 10 spil denne aften. Husk det er altid godt at komm

, og at der kan være mulighed for at der kommer begrænsninger på hvor mange der kan 

være i huset på samme tid, grundet Corona. 

Banko vil selvfølgelig kun blive afholdt, hvis myndighedernes retningslinjer for Corona, IKKE 

arrangementer på stribe �.  

fredag den 7. august kl. 18.30. Dette afholdes af Jutta og Amy. 

på Søndervangs hjemmeside under Nyheder =>VINSMAGNING

g støtter op om denne fantastiske aften. 

Vinsmagningen vil selvfølgelig kun blive afholdt, hvis myndighedernes retningslinjer for Corona, 

forbundet skal til at i gang med at lave en medlemsundersøgelse

opfordre jer alle til at støtte op om dette. I kan finde mere information om 

under Nyheder=>Stor medlemsundersøgelse fra Kolonihaveforbundet

der for første gang i denne sæson, er mulighed 

et er planen der vil blive afholdt loppemarked søndag den 12. 

hvornår der kan bestilles pladser og 

Loppemarkedet vil selvfølgelig kun blive afholdt, hvis myndighedernes retningslinjer for Corona, 

dret. Men vi håber selvfølgelig at det lykkes os at afholde 

onsdag den 15. juli har du 

og det 

og der vil være 10 spil denne aften. Husk det er altid godt at komme i 

at der kommer begrænsninger på hvor mange der kan 

Banko vil selvfølgelig kun blive afholdt, hvis myndighedernes retningslinjer for Corona, IKKE 

ette afholdes af Jutta og Amy.  

VINSMAGNING. Vi 

Vinsmagningen vil selvfølgelig kun blive afholdt, hvis myndighedernes retningslinjer for Corona, 

medlemsundersøgelse. Jeg vil gerne  

undersøgelsen på 

søgelse fra Kolonihaveforbundet 



 

Præmiehaver 

Mejlgården har i juni måned endnu engang

og vurderet vores haver.  

Så det bliver spændende at se hvem der har fået udnyttet Corona tiden bedst, ved at passe sin 

have. Søndervang har ligeledes den 24. juni, været i Mejlgården og vurdere deres haver.

Have Konsulenten vil komme forbi Søndervang i løbet af juli måned. 

 

Grøntaffald og Storskrald 

Der vil omkring medio af juli blive bestilt til grøntaffald og storskrald. Mer

senere omkring den præcise dato

Hvis man selv har mulighed for at komme af med

dette, da containeren hurtigt bliver fyldt op.

 

 

Haver i Søndervang 

Kære venner. Vi i bestyrelsen siger det gang på gang

ignorer dette; ukrudt under hækken skal fjernes, hækken skal holdes inde

haver behøver heller ikke ligne en

anden måde. Vi føler virkelig at nogen af vores medlemmer står og griner os di

ansigtet, når vi konfronterer dem med

nødsaget til fremadrettet at køre en hårdere linie. Det betyder følgende: F

advarsel, og er der ikke kommet orden på haverne inden 1 uge,

der er lagt bod på til det enkelte have

uge igen, dvs. nu der gået 2 uger,

vil få ordnet jeres have. Dette vil

Vi beklager naturligvis over for alle de mange medlemmer

have, at dette er blevet en nødvendighed.

 

Fortsat god sommer 

Formand 

Thomas Sund  

endnu engang  været rundt i vores dejlige have

Så det bliver spændende at se hvem der har fået udnyttet Corona tiden bedst, ved at passe sin 

have. Søndervang har ligeledes den 24. juni, været i Mejlgården og vurdere deres haver.

onsulenten vil komme forbi Søndervang i løbet af juli måned.  

blive bestilt til grøntaffald og storskrald. Mere 

dato.  

vis man selv har mulighed for at komme af med sit storskrald så opfordres til 

, da containeren hurtigt bliver fyldt op. 

siger det gang på gang. Derværre er der alligevel 

ukrudt under hækken skal fjernes, hækken skal holdes inde i bredden

haver behøver heller ikke ligne en tilgroet eng som ikke har været passet i flere år

i føler virkelig at nogen af vores medlemmer står og griner os di

dem med at haven skal holdes. Derfor ser vi os i bestyrelsen 

nødsaget til fremadrettet at køre en hårdere linie. Det betyder følgende: Først får

og er der ikke kommet orden på haverne inden 1 uge,  får man en ny advarsel, hvortil 

enkelte haveejer. Er der efterfølgende ikke sket noget i haverne inden 

dvs. nu der gået 2 uger, vil der efterfølgende blive taget kontakt til en havemand

. Dette vil selvfølgelig være på den enkelte haveejers

Vi beklager naturligvis over for alle de mange medlemmer, der normalt passer og plejer deres 

have, at dette er blevet en nødvendighed. 

haveforening 

Så det bliver spændende at se hvem der har fået udnyttet Corona tiden bedst, ved at passe sin 

have. Søndervang har ligeledes den 24. juni, været i Mejlgården og vurdere deres haver. 

 info. 

så opfordres til 

alligevel  nogen der bare 

i bredden og jeres 

som ikke har været passet i flere år. Så sagt på en 

i føler virkelig at nogen af vores medlemmer står og griner os direkte op i 

Derfor ser vi os i bestyrelsen 

ørst får man en 

får man en ny advarsel, hvortil 

r der efterfølgende ikke sket noget i haverne inden 1 

efterfølgende blive taget kontakt til en havemand, som 

ejers egen regning.  

der normalt passer og plejer deres 


